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Mødereferat baneudvalgsmøde 
mandag den 13. november 2023 kl. 16.30 
hos greenkeeperne 

 

Deltagere: 

Bo Vaaben (BV) (formand og ref.) 

Kristoffer Harreby (KH) 

Marianne Kristensen (MK) 

Paul Sørensen (PS) 

Erik Brok (EB) 

 

Afbud: 

Arne Holm Hansen (AHH) 

René Kildsgaard (RK) 

 

Eksterne deltagere 

Ingen 

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Status for banen herunder orientering om arbejdet siden sidst samt   

planlagte opgaver de næste måneder.  

Greens 

Efter den intensive pleje af greens i uge 40 er der godt gang i spiringen på 

greens, så skaderne efter efterårets uundgåelige svampeangreb allerede er ved 

at lukke sig. 

Greens er gødet med diverse mikronæring og præbearbejdet for at minimere 

vintersæsonens svampeangreb og dermed klar til indvintringen. 

Fairways 

Hovedparten af baneanlæggets fairways og tee-steder er topdresset. Resten 

topdresses når der igen kan køres på banen. 

Robotter 

Efter de gode erfaringer med robotklipning af fairways og tee-steder på 

korthulsbanen investeres i 2 nye robotklippere til klipning af fairways på 

Sletten fra sæsonstart 2024.  

Nedsunkne sprinklere 

”Greenkeeperne er opmærksomme på og har fokus på de desværre alt for 

mange sprinklerhoveder omkring greens og tee-steder, som ikke længere er 

placeret i overfladen. Hen over sæsonen er rigtig mange sprinklere blevet 
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hævet, hvilket er en større proces på grund af ledningsføring mv. Opgaven har 

stadig høj prioritet i greenkeeperstaben, men det vil tage nogen tid inden de er 

hele vejen rundt. Om de sprinklerhoveder som endnu ikke er hævet sprayes 

løbende en orange ”advarsels” ring. Vi har rigtig mange sprinklere og skulle de 

mangle at markere en eller flere, må medlemmerne meget gerne give besked i 

sekretariatet, så vil de hurtigst muligt blive markeret.” 

 

 

2. Golfspil vintermånederne 2023 / 2024 

Som tidligere sæsoner spilles TRIO-bane fra normale tee-steder til 

sommergreens som hovedreglen. Intensiv nedbør kan dog betyde at banen vil 

være lukket i kortere eller længere perioder, ligesom frostperioden vil lukke 

banen, til frosten af jorden igen. 

I længere frostperioder kan spil til ”pind” blive en mulighed. 

Korthulsbanen er altid åben og ellers kan baneudvalget anbefale det 

indendørstræningsrum med 2 Trackman golfsimulatorer. 

Brug af måtter 

Ovenstående plan forudsætter at spillerne anvender måtter ved alle slag fra tee-

stederne og meget gerne også på den øvrige del af banen. Der er ingen vækst i 

græsset i vinterperioden, så opslået turf reetableres derfor ikke før i 

forårsmånederne. Det er baneudvalgets håb at vi alle hjælper hinanden med at 

huske at bruge måtterne. 

 

3. Status projekt ”varm hal” 

Projektet følger tidsplanen og forventes afsluttet ultimo januar 2024. 

Caddyrum 3 er demonteret og flyttet til nye lokaler ved Caddyrum 1 og 2. 

 

4. Forslag, ideer og ønsker modtaget siden sidste møde 

a. Ønske om fortsat fokus på dræning af banen (bilag 1) 

Det er også baneudvalgets opfattelse at gennemførelsen af den 

oprindelige dræningsplan har haft en endog meget positiv effekt på 

banens spilbarhed under og efter nedbørsperioder. 

Baneudvalget er enig i at der forsat skal være fokus på dræning af 

baneanlægget og det indgår i dag som et vigtigt indsatsområde i 

greenkeeperstabens løbende arbejdsopgaver. 

Områderne mellem Sletten 1 og 9 og Parken 1 og 9 har særlig fokus. 

 

5. Næste møde 

Primo marts 2024 
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Bilag 1 

 
Vejle den 06.11.23 

 

Til Baneudvalget; 

 

Med de afsluttede dræningsopgaver i Skoven, som jo ser ud til at virke, så kan jeg desværre ikke se 

planer om at fortsætte dræningsarbejde på de andre udsatte huller. 

 

Tendensen med mere nedbør ser ud til at fortsætte, og der er store områder på hullerne S1, S9, P1 

og P9 som bliver meget pløret så snart jorden er mættet, vandet kan ikke komme væk, hverken 

nedad eller til siderne. 

 

Derfor vil jeg gerne indsende et forslag om at igangsætte på de næste udsatte huller, så vi kan spille 

på en ”tør” bane også selvom der i perioder kommer meget nedbør. 

 

Et godt eksempel er Horsens, hvor de lavtliggende huller er blevet drænet de sidste par år, det har 

gjort en kæmpe forskel. 

 

Mvh 

Steen Petersen  

27-3385 

 


